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	‘Buy and read this book. Without it, you are playing yesterday's game.'
Robert A. G. Monks


	'Offers answers to questions the whole world is asking.'
Alan Petrillo,


【內容簡介】
買下並閱讀此書，不然，你就失去競爭力。

提供全世界都在詢問的問題解答。

氣候的改變已經清楚可見，所以永續投資的必要性開始改變全球投資市場的生態。上億萬的美元、英鎊、歐元和日圓，基於環境、社會與政府政策的因素已安排就定位於永續投資經營，牽扯其中的包括道德倫理、社會責任投入與責任態度的投資潮流。永續性的投資包括額外於財政因素在策略上的統合，為的是產生長期財務上的獲利。精簡地說，永續性的投資正加速成為長期獲利的睿智作法。永續投資代表著全球金融改革的轉折點。
本書由國際著名SRI(社會責任型投資-socially responsible investment)領袖，華爾街與花旗銀行的環境倫理與永續性投資顧問，因應全球經濟局勢快速變動、搜羅完整資訊，內容富含永續性投資之廣度與深度的多樣化，主題包含有關於永續性投資之周詳解釋: 如何選擇永續性的企業和投資標的，包括篩選標準、指數與指標；投資分析與績效；企業內部改革關於公司社會責任(CSR) 與環境的永續性標的；資本市場的變化。最後關於未來風險和永續性投資確切支持企業生存下來的機率，如同有潛力的投資標的持久獲利性等等。提供無價的參考指南，例如SRI 與企業永續性之創始源頭、國際評等的代理機構、SRI基金與公司名錄、永續性投資在DOW和FTSE等的指標。
這是本專為全方位的投資者、基金經理、企業領導人與顧問，企圖領導先機並優先獲利，與積極迎向一個有建設性的未來。正當我們處在一個氣候與全球環境變化的世紀中，豈能錯失良機或甚至被時代潮流淘汰呢?
【作者介紹】
Cary Krosinsky關於股票擁有權與社會責任投資的部份是一位資深的專業級學者，而且同時也是責任投資原則(Principles for Responsible Investment)的專家顧問團體成員之一與北美商業發展部經理人。 
Nick Robins，是倫敦Henderson全球投資公司，身為SRI研究與基金顧問總裁，有超過17年經驗於行銷永續性發展與企業責任性於金融市場、商業與公共政策研究等。
Description
With climate change now clearly on the horizon, the imperative of sustainability is starting to transform the world's capital markets. Already billions of dollars, pounds, euro and yen are being managed with a view to environmental, social and governance factors. Evolving out of the ethical, socially responsible investment (SRI) and responsible investment waves, sustainable investment involves the conscious integration of extra-financial factors into strategies for generating long-term financial returns. In essence, sustainable investment is fast becoming the smart way of generating long-term returns. With conventional investors now scrambling to factor in issues such as climate change, business ethics and human rights, sustainable investment represents a turning point in the evolution of global finance. 

Written by international leaders in SRI, ethical and sustainable investment from Wall Street and the City, this accessible, fast-moving, information-packed book covers the full breadth and depth of sustainable investment. Topics include a thorough explanation of sustainable investment, its history, evolution and mainstreaming; how to select sustainable companies and investments including screening criteria, indices and indicators; investment analysis and performance; the changing corporate landscape towards Corporate Social Responsibility (CSR) and environmental sustainability; and changes in capital markets. A final section looks at future risk, and the possibilities for sustainable investment to actually encourage corporate survival--as well as potential investor returns going forward--in this era of pending climatic change. Invaluable reference sections provide further information including: a fluency guide to terms and acronyms such as SRI and Cleantech, key international initiatives for corporate sustainability, international rating agencies, a directory of SRI funds and firms, sustainability indices on the DOW and FTSE and more. 

This is the essential insider guide for thoughtful investors, fund managers, business leaders and consultants seeking to lead the front end of the sustainability curve for both superior returns and a positive constructive future in this new era of climate and global environmental change.

About the Author 
Cary Krosinsky is a long standing expert on the intersection of equity ownership & Socially Responsible Investing and is the Expert Group member for Principles for Responsible Investment of UNEP FI and Business Development Manager, North America of Trucost Plc. 
Nick Robins has over 17 years experience in promoting sustainable development and corporate responsibility in financial markets, business and public policy research. He worked at London-based Henderson Global Investors as head of SRI research and SRI fundshas over 17 years experience in promoting sustainable development and corporate responsibility in financial markets, business and public policy research. He worked at London-based Henderson Global Investors as head of SRI research and SRI funds. 
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